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     ZAPYTANIE 
 
 
W związku z obawami mieszkańców dotyczącymi bezpiecznego przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntu i wątpliwościami związanymi z wpisami w księdze 

wieczystej (obciążenia hipoteczne) uprzejmie proszę o odpowiedź, czy zarzuty przedstawione 

w odpowiedzi na wniosek Pani A.S. (pismo do Sądu Rejonowego w załączniku) są zasadne, 

czy też bezpodstawne.  

Czy Mieszkańcy mogą bezpiecznie dokonać przekształcenia? Czy Urząd Miasta we 

wszystkich przypadkach, przeprowadzając postępowanie przekształceniowe, dokonuje 

dokładnej analizy ksiąg wieczystych? 

 
 

Z poważaniem 

Ewa Jemielity 


